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ALLMÄNT 

 

Trots att våren lät vänta på sig kunde vi öppna banan i början av juni. Vintern hade varit perfekt för 

både greener och fairways som tidigt blev gröna och fina. Redan andra tisdagen i juni körde 

tisdagsgolfen i gång och som alltid är det många som kommer. Det är inte bara golfspelet som lockar, 

det är även att åter igen träffa sina golfvänner och ha kul på banan. 

 

Det ideella arbetet som görs på klubben är obetalbart. En stor eloge till alla som på ett eller annat sätt 

bidrar med insatser som gör att vi har det så fint, på banan, i och omkring klubbhuset. Hatten av för 

alla trogna medlemmar som återkommer år efter år och välkomna ska alla nytillkomna medlemmar 

vara. Vad vore klubben utan sina medlemmar? 

 

Man brukar säga ”efter regn kommer sol” men denna sommar kan man lugnt säga ”efter regn kommer 

mera regn”. 

 

Rapport från greenkeepern Thomas Svahn 

Maj månad var kall och torr, hade bara ca 5 mm nederbörd, men sen blev det ändring… Från juni 

månad till slutet av augusti hade det regnat ca 300 mm vilket gjorde att vi blev tvungna att tidvis inte 

bara stänga av banan utan även stänga rangen. Det blev svårt att göra några större arbeten på banan 

och det gick helt enkelt inte att klippa fairway/ruff/greener utan att maskinerna gjorde stora skador.  

 

Förutom klippning, sanddressning och gödsling fylldes det upp matjord i svackorna på hål 3 och hål 5. 

Ettans green såddes in, men resultatet blev inte bra och ska därför göras om under våren 2025.  

Grävjobb utfördes på discgolfbanan vid utslagsplatser mm. 

Röjning och grästrimning på både disc- och golfbanan med hjälp av ideella insatser. 

Bunkrarna fixades tack vare Kristin och hennes ”sommarjobbare” 

 

Då regnandet inte verkade upphöra och banan var ospelbar fanns inget annat val än att stänga banan, 

för säsongen, sista veckan i av augusti. 

 

Då banans skick på grund av regn orsakat begränsade spelmöjligheter beslöt styrelsen att under 2025 

sänka medlemsavgiften för lokala och distansmedlemmar. 

 

Kortläsare monterades på bollautomaten 

 

Discgolfbanan som togs i drift för ett par år sedan har fått många goda recensioner från spelarna och 

samverkan mellan golfare och discgolfare har fungerat mycket bra.  

 

Glädjande är att vi har en ny hemsida som vi hoppas får många besökare! 

 

UTBILDNING 

 

Grönt Kort utbildningen genomfördes under veckoslutet 15-16 juni. Nitton kursdeltagare genomförde 

utbildningen 

 

STYRELSEARBETE  

 

Under året genomfördes 10 styrelsemöten, en verksamhetsplanering samt ett årsmöte i 17 mars och ett 

extra årsmöte 20 oktober då ny ordförande, Gunilla Johansson, valdes efter att sittande ordföranden 

Thomas Hashemi valt att kliva av sitt uppdrag. 

https://www.bolidensgolfklubb.se/
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MEDLEMSANTAL 

 

Antal 2024 Lokala Distans Seniorer Juniorer Män Kvinnor 

174 95 79 146 28 144 30 

 

Det som är positivt är att vi ökat på juniorsidan, men totalt så har vi minskat med 29 medlemmar från 

föregående år 

 

BANAN har skötts av entreprenör Thomas Svahn med hjälp av ideella hjälteinsatser 

 

TÄVLINGSGRUPPEN 

Har skött planering och allt annat arbete med tävlingarna  

 

- TÄVLINGAR 

o Tvåflaggors på Norsjö gk 

o Tisdagsgolf 

o Ess och Joker 

o Snörtävling 

o Klubbmästerskap  

o TreBanor, genomfördes på Norsjö gk 

 

De inplanerade tävlingarna Flaggolf, Regnbåge, Norsjökampen 2TEE, Matchfinal och Mästarnas 

Mästare blev inställda pga att banan var ospelbar av allt regnande. 

 

BANGRUPPEN 

Arbeten på BANAN har genomförts på arbetskvällar och annan tid 

 

Hål 2 

- Bäverfälld björk undanröjdes 

- Trasiga bron lagades 

Hål 3 

- Svackorna på fairway fylldes med jord och på vissa områden anlades dränering 

- Svart tee på hål 5 Discgolf byggdes om för att ge bättre överblick 

- Gångvägen mellan hål 5 och 6 på Discgolf byggdes klar med två broar 

- Flytt av tee 4 på Discgolf påbörjades 

Hål 4 

- Dränering grävdes 

- Utökning av röd tee påbörjades 

Hål 5 

- Svackorna på fairway fylldes med jord och på vissa områden anlades dränering 

- Byggandet av mer ruff vid greenen påbörjades 

- Bättre hål 9 på Discgolf påbörjades 

Hål 6 

- Fortsatt arbete med Discgolf hål 10 

- Slyröjning på hela området före bäcken 

- Gångvägen mellan Discgolf hål 11 och 12 färdigställdes 

Hål 7 

- Påbörjad förbättring av röd tee 

- Lerhålet vid röd tee fylldes igen 
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Hål 8 

- Dräneringsjobbet vid green påbörjat 

- Discgolf tee på hål 17 färdigställdes 

Hål 9 

- Rotryckningen bakom greenen, påbörjad återställning 

- Greenbunkerns kant torvad med plastgräs 

 

Klubbhusområdet 

- Sandhögen borttagen 

- Yta för puttingkorgen Discgolf påbörjad 

 

Övrigt 

- Plockat ogräs på greenerna 

 

ADMINISTRATION 

- All administration på klubben har gjorts ideellt 

-  

KLUBBHUSGRUPPEN 

har ansvarat för: 

- Schemaläggning golfvärdar lördagar/söndagar under säsongen 

- Städning i klubbhuset och altan 

- Plantering av blommor 

- Inköp av varor 

 

SOCIALA MEDIER 

- Spridning av klubbens aktiviteter har gjorts via Facebook och Instagram 

 

SPONSORER 

- Klubben har även detta år fått in pengar från sponsorer som är ett mycket välkommet tillskott 

till klubben. 

 

 

 

 

Boliden 2025-03-10 

 

 

Styrelsen för Bolidens golfklubb/Gunilla Johansson 

  

 


